
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 11/01 2022 kl. 19.00 i Rytterstuen 
 
 

1) Mødedeltagere: Mia, Lea, Michelle, Suzanne, Birgitte, Lisbeth, Maria 
 
 

2) Afbud fra: Karen og Jeanett 

Ordstyrer: Mia 

Referent: Birgitte 

3) Godkendelse af dagsorden.  
 

4) Godkendelse af referat fra sidste møde.  Godkendt.  
 

5) Maria: En foreslået dele-ejer ordning imellem en privatopstalder og rideskolen diskuteres. 
Om det er muligt? Og hvilke forhold og hvilken kontrakt der i så fald skal udformes.  
 

6) Michelle: Prisreguleringer - herunder på ridehuskort og nogle af rideskoleholdene 
Vi gennemgår forslag til prisreguleringer. Disse præsenteres på den kommende general 
forsamling.  
Ridehuskort 200 kr 
100 kr pr hest ud over pr rytter med flere heste.  
Ridehuskort til reduceret pris i reducerede tider skal udgå nu hvor vi har et ridehus mere.  
Der er pt 2 der har det. De skal varsles prisstigning fra 125 til 200 kr.  
 

 
 

Alle: GF:  
Vedtægterne siger:  
Der skal indkaldes til alle medlemmer på skrift 14 dage før.  
Forslag der ønskes drøftet på generalforsamlingen, skal fremsættes skriftligt, og være bestyrelsen i 
hænde senest 8 dage før generalforsamlingen. 
Disse forslag lægges på klubbens hjemmeside senest 5 dage før generalforsamlingen. 
Beslutninger på generalforsamlingen vedtages med simpelt flertal, se dog § 12 og § 15. 
 
Procedure:  
 

 

1. Valg af dirigent   

Forslag: Lea 

2. Valg af referent  

Birgitte 



3. Valg af 2 stemmetællere 

På GF 

 

     4. Bestyrelsen aflægger beretning 

Mia 😊 

 
     5. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse. 

Mia spørger Kindvig 

 
     6. Fastsættelse af kontingent.  

Der er ikke kontingent ændringer.  

  
     7. Behandling af indkomne forslag 

Afventer.  

Prisændringer jvf michelles punkt 

Ryk GF til udgangen af marts – vedtægtsændring. Af hensyn til regnskabsafslutning 

 
     8. Valg til bestyrelsen 
     8a. Valg af 4 bestyrelsesmedlemmer, samt 3 suppleanter, i ulige år. 
     8b. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer, samt 3 suppleanter i lige år. 

Den nuværende status:  

 

Til den nye bestyrelse vælges:  

Mia Christensen:   ikke på valg 

Lisbeth Korte Hansen:                 Ikke på valg  

Birgitte Forst:    Ikke på valg 

Karen Christensen:  Ikke på valg (men vil gerne træde ud af bestyrelsen)  

 

Lea Marie Nielsen  på valg. Genopstiller 

Michelle Frandsen:   på valg. Genopstiller 

Suzanne Heide:   på valg.  

 



Herudover  de to suppleanter:  

Jeanett Weile Andersen.  På valg. Genopstiller? 

Maria Hollænder.   På valg. Genopstiller ikke.  

 

 

 
     9. Valg til juniorbestyrelsen 
     9a. Valg af 1 juniormedlem samt 3 juniorsuppleanter i ulige år 
     9b. Valg af 2 juniormedlemmer samt 3 juniorsuppleanter i lige år. 

 
     10. Valg af revisor og 1 revisor-suppleant (valgt for 1 år ad gangen). 

Lisbeth Kindvig vil gerne. Johanne skal spørges.  

 
     11. Nedsættelse af udvalg og valg af formænd til nedsatte udvalg (se §8) f.eks. stævneudvalg, 
sponsorudvalg, HandyTeam m.m. 

 
     12. Eventuelt. 

 
 
 
 
 

7) Karen: 1. Rideskole: Kan der gives tilladelse til køb af 2 ridehjelme til 
rideskolen?  (der ikke er flere af de små låneridehjelme tilbage). Jeg 
tager gerne i Dyr i Centrum og køber. 
Det aftales at Karen spørger på FB og ellers, så kig gerne på horze.dk  
 
Derudover har Mette fået ryddet så godt ud i låneudstyr, at det kan være 
svært at finde lånestøvler i enkelte små størrelser. Der er for få og 
for stort spring mellem størrelserne .  
Det aftales at Karen kan skrive ud på FB, men at vi ikke behøver at kunne levere støvler i 
alle størrelser.   
 
2. Søndagsunderviser fremadrettet?: Som skrevet ud tidligere er Malene 
ikke interesseret i noget fast om søndagen. Og Emilie ønsker ikke at 
have alle søndage. 
 
Lea spørger en uopfordret ansøger om hun vil prøve at undervise.  
 
 

 
 



8) Nyt fra udvalg  
 

 
 
a. Økonomiudvalg:  

 
b. Sponsorudvalg:  

 
c. Stævneudvalg.                 
 
d. Opstalderudvalg:  

 
e. Hjælperudvalg.  
f. Nyt fra Driften/personale:  
g. Rideskolen:  

 
h. Nyt Ridehus:  

 
  
 

9) Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3.(De ansvarlig for området fremlægger, hvis der er nyt 
siden sidste møde) 

 
10) Evt. (Indkomne forslag behandles her og alt hver der vedrører udvalgsemner videresendes til 

disse for sagsbehandling.) 
 

 
 

11) Næste møde. General forsamling tirsdag den 08/2 2022 


